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országgyű lési képvisel ő

írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

nsztell Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy ű lésről szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a Nemzet i
Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a, tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„Az elmúlt 20 év termése - mikor növelik végre a Kaposvár és Budapest közötti közvetle n
vasúti járatok számát?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom ..

Tisztelt Miniszter úr!

A jogos igényekre válaszként rendre felbukkan az az ígéret, hogy végre növelni fogják a
közvetlen vasúti járatok számát Kaposvár és Budapest között . A korábbi fogadkozások sajno s
nem váltak valóra, pedig égető szükség volna a kínálat bővítésére . A Budapest-Kaposvár között
vasúton urazóknak -napi 3-pár közvetlen vonatot leszámítva - Dombóváron kell átszállniuk.
Elképesztő, hogy míg 1997-ben napi három pár IC és két párgyorsvonat, ázaz napi őt pár
közvetlen vonat állt az utasok rendelkezésére Budapest-Kaposvár'között, addig ezek szám a
mára csupán háromra csökkent.

Ezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy a somogyi megyeszékhely és a
főváros között mikor növelik végre a közvetlen vasúti járatok számát ?

Várom érdemi válaszát ?

Budapest, 2016. novemberI 5 .
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